
 
REFERAT 

Bestyrelsesmøde den 12. september 2022 
kl. 17:30 i klubben  

Tilstede: SBS, MD, AHD, MO, SH 

Fraværende: AB, SS, AF, LK 

 

1. Godkendelse af referat fra sidste møde. Godkendt. 
 

2. Gennemgang af ansvarsområder og info fra hver især med status pt 
 
a. Membership – AF. Udskydes til næste møde. 
b. Økonomi, herunder bankstatus, etc. – SBS. Mona og Stine er startet bogføring. Januar er pt 
bogført (i kladde). Adgang til banken og to-faktor er oprettet (SBS, AF og AD har adgang, og der er altid 
to af dem, der skal godkende betaling fra banken. Regnskab for 2021 stemmer 100 % overens med 
banksaldi. SBS kontakter banken for at få et specifikt kontonummer til charity.  
c. Activities, nuværende og fremtidige, Road Captains mm – MD.  Det fungerer med gæste RC. Fra 
1 oktober starter køreture kl. 17.00. Der er ikke spisning efter september. Oktoberfest er planlagt til 
29.10.22 og julefest til 26.11.22. Sidste klubdag i 2022 er fredag den 16.december. Nytårskur er 6 
januar 2023.  
d. Ladies of Harley, CMD & åbent hus – aktiviteter – SH. Juleklip bliver den 20.11 kl. 14.00. LoH: 
Der kigges på en billig udgave af vores årlige weekend, pga forbrugspriser. CMD: CPH skal kun sørge 
for t-shirts, som er bestilt i prøvestr. Åben hus: tilmeldinger vælter ind, eneste obs kan være maden, 
da Tonni er på ferie og måske ikke er hjemme den lørdag. 
e. Merchandise – SS. Udskydes til næste møde.  
f. Hjemmeside - Status på hjemmeside, tanker, oplæg mm. – MO: MO gennemgår forslag til ny 
hjemmeside. Det vedhæftes referatet. Udover oplægget, taler vi om vigtigheden af, at der også er en 
del af hjemmesiden, der er åben, dvs for ikke-medlemmer. Intet – hverken på fb eller hjemmeside – er 
statisk, så nytænkning er velkommen. MO kommer med forslag til nyt udseende.  
g. CAPS status – LK. Udskydes til næste møde.  
 
 

3. Indtryk og feedback fra klubben siden sidste bestyrelsesmøde. Hvilke vibrationer er der ude blandt 
medlemmerne? – Baseret på feedback og kommunikation vi har haft med medlemmerne via mail, 
sms, facebook mv. SH: igen er det blevet påtalt, hvor gode vi er til at modtage nye medlemmer. MD: 
har talt med en, der overvejer at sælge sin mc og i stedet købe harley. AHD: har fået forslag om, at vi 
til ”bestyrelsen laver mad” giver medlemmerne mulighed for at sende forslag ind før mødet. SBS: det 
er alle steder, at skal folk tale i stor forsamling, så klapper man i. Vi gennemgår mulighederne for at 
afholde ”bestyrelsen laver mad” hvor vi f.eks sidder i grupper og gennemgår fortrykte spørgeskemaer.  
   

4. Nyhedsbrev – på tide med et nyt – AHD: bestyrelsen laver mad – kalender opdatering. Vi aftaler j-dag 
med banko,  
Indhold – hvilke punkter skal vi have med? 
 

5. Behandling af reaktion på Ken Davids eksklusion – hvis nogen – AF. MD: er blevet spurgt om hvor Ken 
er henne? Skal vi sige noget, når vi bliver spurgt? AHD: Det er ikke hemmeligt, bliver vi spurgt, siger vi 
sandheden.  
 

6. Emner som ønskes taget op på directors meeting d. 15/09-22 – AHD: SH: kommende chapter meetings 
– skal de fortsat arrangeres i fællesskab? MD: HOG miles. 
 
Mailadresser. – AHD 
Blot til info er følgende mailadresser nu oprettet og i brug: 
Egne private emailadresser må derfor ikke benyttes længere.  



director@hog-cph.dk (AHD) 
membership@hog-cph.dk (AF) 
treasurer@hog-cph.dk (SBS) 
secretary@hog-cph.dk (SH) 
activities@hog-cph.dk (MD) 
charity@hog-cph.dk (Poul Erik Ager) 
hogbar@hog-cph.dk (Mona Østergaard) 

 
7. Evt. 

A) Brug af de indkøbte computere – er alle kommet i gang? Både SBS, AF og SH er i gang.  
C) Hjertestarter – status. SH: har fået tilbud, som vi kan gennemgå, når AB også får et tilbud fra 
veninden. MD siger, at vi også skal have et kursus inkluderet i prisen.  
D) Tak for indsatsen fest – AHD uddyber. AF og AHD: skal vi holde en fest for f.eks RC og barvagter. Det 
er for at anerkende indsatsen, men også at sende et budskab om, at de er de bedste ambassadører for 
klubben. Alle: Rigtig god ide. Forslag til dato, er lørdag den 19. november.  
E) Harley-Davidson 120 års jubilæum i 2023 – er der lyst til- og basis for et weekend træf på VHV24 
hvor vi i HOGl fejrer dette jubilæum? Alle: Vi tror på, at vi kan afvikle det, og vi tager det op til best. 
laver mad – er der stemning for det i klubben?. AHD vender med LK, om det overhovedet kan lade sig 
gøre at campere på marken bagved.  
 

8. Fastlægning af kommende 2 mødedatoer. 1 november kl. 17.30 og 3. januar 2023 kl. 17.30. 
 

9. Sammenfatning af dagens møde og konklusion herpå. God ro og orden :o) 

Afslutning kl. 20.45 

 


